
Sessió 25/06/2024
Assemblea Consell Local

      Consell Local d’Esports

ACTA DE L’ASSEMBLEA ORDINÀRIA DEL CONSELL LOCAL D’ESPORTS DEL DIA 25 DE JUNY DE 2024.

Hi assistiren les entitats i senyors/es següents:

Club Aeromodelismo Alcocer: Antonio Ángel Pascual, Club Bàsquet Iris Contestano: Noelia Selles Valor, Club
Pilota Cocentaina: Joan Antoni Company i Albors, Centre Excursionista Contestà: Javier Domínguez Cascant,
Club  Ciclista  Contestano:  Vicente  Belda  Vicedo,  Club  Ciclista  Rafa  Valls:  Andrés  Pascual  Motos,  Peña
Madridista El Comtat: Juan Silvestre Beneito, CD Contestano: Jésica Montava Miralles, 
G.P.M.  Popular:  David  Miró  Aljaro,  G.P.M.  Compromís  Cocentaina:  Xavier  Linares  Valor,  G.P.M.  Esquerra
Unida: Bernardo Pérez Palací. 

President:
Adrián Botella Juan

Secretari:
Iván González Moran

A Cocentaina, a les dènou trenta hores, del dia venti cinc de juny de 2024, es reuneixen a la sala polivalent
al pavelló del Poliesportiu Municipal, les persones i entitats esmentades, totes elles integrants de l’Assemblea
del Consell Local d’Esports.

1. Aprovació acta sessió anterior.

S’aprova per unanimitat. 

    
2. Intervenció regidor delegat d’obres.

Adrián.- pren la paraula per disculpar a Rubén ja que finalment no ha pogut vindre per tindre altra reunió i no
poder  assistir  a  les  dos.  Informa  que a  partir  del  mes  d’agost  tindrà  lloc  una  important  actuació  d’obra  a
l’avinguda de les moreres, és un projecte que tindrà que estar finalitzat a finals de novembre de 2024 i que
afectarà al paviment, a les voreres, la xarxa d’aigües...per tant afectarà a la circulació tant de vehicles com de
vianants, pel que anirà fent-se per fases i s’avisarà de les actuacions per a que afecte el menys possible al
normal funcionament del poliesportiu.  

3. Intervenció d’organitzadors trofeu esportiu Pia Unió, setembre 2024.

Adrián.- comenta que ha vingut German Palací per parlar al respecte d’aquest punt. 

German P.- pren la paraula per informar de que com venim realitzant els últims anys al poliesportiu, i gràcies a la
col·laboració de les entitats membres del consell local d’esports, per al dissabte 28 de setembre tenim previst fer
una nova edició, en horari  de 9:00 a 14:00h. Volem convidar a totes les entitats esportives, i animar a que
participeu de la forma que cada una puga. Volem agrair per les últimes edicions, sobre tot la de l’any passat que
va tindre molta participació.   

4. Consell bàsic de salut. 

Adrián.- comenta que des de la regidoria de Sanitat es va realitzar una reunió al centre social on van participar
representants de les associacions del poble i professionals sanitaris del centre salut i de l’hospital. Des d’aquest
nou consell de participació ens sol·liciten el poder comptar amb un voluntari  del consell d’esports, per tindre
representació, com tenim al company Joan Antoni Company al de participació ciutadana. Així que traslladar per
a que s’ho parleu i que puga eixir algú d’ací del nostre consell, tant mateix que puguem aportar idees, propostes
o iniciatives per millorar la salut de la nostra població.      

5. Valoració jornades esportives Esport On 2024.

Adrián.- comenta que aquesta edició de 2024 ha eixit segons el previst en quant a programació i planificació, per
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sort  s’ha desenvolupat tot dins del  que estava marcat i  sense incidències importants,  pel que podem estar
satisfets, encara que sempre podem millorar i pensar en idees i propostes de cara a futures edicions. Volem
obrir torn de paraula per si alguna entitat vol aportar alguna cosa o fer arribar alguna millora, o si d’altres entitats
visitants els han fet arribar alguna cosa que puga servir per a millorar.
No hi han, però és continua amb aquest format per a l’edició de 2025.     
  
6. Ajudes a clubs i entitats esportives locals.

Adrián.- comenta que la setmana passada es va aprovar el romanent dels pressupostos, així que podem anar
treballant amb les subvencions als clubs i entitats esportives locals, les nominatives als clubs que en tenen i les
dels  joves esportistes. També teniu en compte les entitats que esteu en mig de canvis de junta directiva o
permisos de firma electrònica, per a poder tramitar bé totes les ajudes i en especial aquesta que si tot va bé
esperem que puga ser per a poder presentar a setembre i evitar agost.     

7. Temporada d’estiu 2024.

Adrián.-  comenta que ja està oberta la temporada de piscina des del 17 de juny i estarà operativa fins el 8 de
setembre. L’escola de permanència ha començat hui 25 de juny fins 31 de juliol, i les escoles esportives d’estiu
de l’1 fins el 31 de juliol. També tenim el campus del CD Contestano aquesta setmana i la setmana de l’1 al 6
juliol, i el campus de l’hoquei del 25 al 28 juny. La setmana del 8 al 12 juliol serà torn per al campus del Ye Faky.
A més informar de que per a la piscina s’ha realitzat  una millora a la vorera d’accés a les piscines, van a
comprar-se banquets per a la zona del mur, la porta principal anirà nova i el mur de tancament tindrà un cercat
més elevat i una porta corredora, a part de la zona del vending que tenim al recinte de la piscina.    

8. Despatx extraordinari.

No hi ha

9. Precs i preguntes.

Vicent Belda.- comenta de posar a Lucas Torró en un plòter al pavelló.

Adrián.- comenta que ja el tenim que el varem traure per a fer un acte en les jornades esportives Esport On, que
el posarem de nou.

Jose Luis i Jésica.- pregunten per l’accés al camp de la Via, si es podrà fer l’actuació de millora per poder
accedir sense les pedres que hi han del pàrquing al camp de la Via.

Adrián.-  comenta que aquest 2024 ho tindrem l’accés fet  que tenim pressupost i  tindrem partida per poder
ejecutar-ho.   
 
I no havent-hi més assumptes a tractar, finalitza l’assemblea a les 20.01 hores, dels quals, com a secretari, que
ho confirme, estenc i signe aquesta acta electrònicament.                                        
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